

訃告

香港航空青年團前司令王仲熹上校，OStJ，於 2025 年 12 月 26 日辭世。王上校服務航空青年團始於 1997 年擔任榮譽中校，隨後於 1999 年晉升為榮譽上校及高級榮譽長官，並於 2009 年 4 月 1 日至 2010 年 12 月 5 日出任司令。

在任期間，王上校致力推動航空教育及青少年發展，貢獻良多。香港航空青年團對王上校的離世深表哀悼，並向其家人及親友致以誠摯慰問。

香港航空青年團執行委員會

OBITUARY

Group Captain Jones Chung Hie WONG, OStJ, former Commanding Officer of the Hong Kong Air Cadet Corps, passed away on 26 December 2025. His dedicated service to the Corps began with his appointment in 1997 as Honorary Wing Commander. He rose to become Honorary Group Captain and Senior Honorary Officer in 1999, before leading the Corps as Commanding Officer from 1 April 2009 to 5 December 2010.

Throughout his tenure, Group Captain Wong was deeply committed to aviation education and youth development. The Hong Kong Air Cadet Corps deeply mourns the loss of Group Captain WONG and extends heartfelt condolences to his family and friends.

Executive Board
Hong Kong Air Cadet Corps